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Retrospektíva 

 

Čo sme spravili dobre? 

 Bola lepšia komunikácia, rýchlejšie odpovede z druhých strán 

 Lepšia práca s Kanban board 

 Diskusia ohľadom taskom, že čo majú obsahovať 

 

Čo sme mali spraviť lepšie? 

 Robiť Code review skôr, aby reviewer nemusel robiť na poslednú chvílu 

 

Akcie 

 Vyberať si reviewera už keď sa pridelujú úlohy 

 Dávať body aj za code review, aby bola motivácia 

 Priebežne v Confluence zapisovať pripomienky k ďaľšej retrospektíve 

/display/~domco44
/display/~domdo
/display/~ptomas
/display/~andyscasny
/display/~Jozef+Schneider
/display/~Jozef+Schneider
/display/~petermalik

